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RG- 0002.P.VIII.2011         
       

 
P R O T O K Ó Ł   NR   VIII/ 2011 

 
z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  

w dniu  26 maja 2011 r. 
Punkt 1.  
Otwarcie Sesji.   
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum- Przewodniczący poinformował, Ŝe jest obecnych 14 radnych,                       
co stanowi niezbędne qorum do podjęcia uchwał.  
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad, w punkcie tym Przewodniczący odczytał porządek obrad                        
z proponowanymi zmianami w treści następującej:  
Punkt 4.  
Przyjęcie protokołu z VII sesji. 
Punkt 5. 
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6. 
Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą. 
Punkt 7. 
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 8. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Boguszyn. 
Punkt 9. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Boguszynek. 
Punkt 10. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Chocicza. 
Punkt 11. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Chromiec. 
Punkt 12. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Chwalęcin. 
Punkt 13. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Dębno. 
Punkt 14. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Klęka. 
Punkt 15. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Kolniczki. 
Punkt 16. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Komorze. 
Punkt 17. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Kruczyn. 
Punkt 18. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Kruczynek. 
Punkt 19. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Michałów. 
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Punkt 20. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Nowe Miasto n. Wartą. 
Punkt 21. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Radliniec. 
Punkt 22. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Rogusko. 
Punkt 23. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Skoraczew. 
Punkt 24. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Stramnice. 
Punkt 25. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Szypłów. 
Punkt 26. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Wolica Kozia. 
Punkt 27. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Wolica Pusta. 
Punkt 28. 
Przyjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Marioli Czekalskiej  na działalność 
kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście n. Wartą.  
Punkt 29. 
Przyjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych na dofinansowanie 
kosztów inwestycji podmiotów, o których mowa w art. 403 ust. 4 ustawy Prawo Ochrony 
Środowiska. 
Punkt 30. 
Przyjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróŜniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 
Punkt 31. 
Przyjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Kolniczkach. 
Punkt 32. 
Przyjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości mienia 
komunalnego. 
Punkt 33. 
Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2011 r. 
Punkt 34. 
Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowe 
Miasto n. Wartą na lata 2011-2015. 
Punkt 35. 
Interpelacje Radnych. 
Punkt 36. 
Sprawy bieŜące. 
Punkt 37. 
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 38. 
Zamknięcie sesji. 
Radni jednogłośnie przyjęli powyŜszy porządek obrad 14-stoma głosami za. 
Ad 4)  Przyjęcie protokołu z VII sesji. 
W punkcie tym Ŝaden z Radnych nie wniósł poprawek do protokołu w związku z powyŜszym 
Przewodniczący zaproponował głosowanie za przyjęciem protokołu. Za przyjęciem 
opowiedziało się 14 radnych. 
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Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Przewodniczący informował, Ŝe tradycyjnie między sesjami odbywają się dyŜury                  

w urzędzie gminy jest to poniedziałek oraz środa. Przewodniczący informował,                               
Ŝe obowiązków i pracy od pewnego czasu jest sporo, gdyŜ przygotowywana jest sesja 
absolutoryjna. Pan Janusz Janicki dodał, Ŝe przepisy dotyczące udzielenia absolutorium 
Wójtowi uległy zmianie, procedura przygotowania absolutorium jest bardziej 
skomplikowana.   

Ponadto Przewodniczący dodał, Ŝe na dyŜurach było kilka osób m.in. sołtysi, radny                
i mieszkańcy. Na zakończenie Przewodniczący dziękował, za zaproszenie na piknik                        
w Dębnie, oraz poinformował o uczestnictwie w debacie, która uświadomiła, Ŝe  wiele 
obowiązków które w chwili obecnej mają powiaty przejdzie na gminę w związku                              
z powyŜszym obciąŜenia finansowe gminy nie zmniejszą się, a nawet ulegną podwyŜszeniu.   
Ad 6) Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą.  

Głos w tym punkcie zajął Kierownik Rewiru Dzielnicowych w Nowym Mieście               
n. Wartą Pan Piotr Nowak, oraz Naczelnik Prewencji Ruchu Drogowego Pan Robert Łuczak. 

Pan Nowak informował, Ŝe na terenie Gminy Nowe Miasto n. Wartą w roku 2010 
odnotowano ogólnie 55 przestępstw z czego 39 przestępstw kryminalnych, oraz 16 
drogowych. Na terenie gminy miało miejsce 7 kradzieŜy z włamaniem, 10 kradzieŜy mienia, 
2 uszkodzenia mienia, 7 przypadków gróźb karalnych, 1 znęcanie, 6 oszustw, 1 wyłudzenie 
mienia, 1 przywłaszczenie mienia, 1 naruszenie nietykalności cielesnej, 3 przestępstwa inne. 
Ogólna liczba sprawców względem których były przygotowane czynności wyjaśniające 
zamyka się w liczbie 20, z czego uszkodzenia mienia 7, kradzieŜ mienia 13. Przestępstwa 
drogowe kształtowały się na równi jak w roku 2009, z czego zatrzymano 13 nietrzeźwych 
kierujących, odnotowano 6 wypadków drogowych. Na terenie gminy zaistniał wzrost kolizji 
drogowych w stosunku do roku 2009, odnotowano ich aŜ 66. Natomiast liczba wykroczeń 
kształtuje się na tym samym poziomie co w roku 2009. W 2010 roku policjanci rewiru 
dzielnicowych nałoŜyli 254 mandaty karne za wykroczenia, wystosowano 228 pouczeń, 
wylegitymowano 2048 osób, zatrzymano 20 sprawców na gorącym uczynku przestępstwa, 
zatrzymano 14 osób poszukiwanych, przeprowadzono 141 interwencji.  

Po zakończonej wypowiedzi Pana Nowaka, Przewodniczący zaproponował podjęcie 
dyskusji. 
■ Pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady, który informował, Ŝe w ostatnim czasie 
zauwaŜył, Ŝe przez Nowe Miasto bardzo szybko jeŜdŜą młodzi ludzie tzw. ścigaczami. 
Pan Robert Łuczak informował, Ŝe rzeczywiście w ostatnim czasie, odbywają się pościgi,                  
za kierowcami motocykli, którzy urządzają sobie wyścigi po wsiach, większość z tych 
kierowców w ogóle nie ma uprawnień do prowadzenia tych pojazdów. Pan Łuczak zapewniał, 
Ŝe jeŜeli takie rzeczy odbywają się w Nowym Mieście i gminie to poprosi o wyostrzenie 
patrolu na terenie gm. Nowe Miasto. Ponadto dodał, Ŝe jest to problem ogólnokrajowy.   
■ Radna Zofia Kędziora, pytała czy na terenie gminy jest problem narkomani. 
Kierownik Rewiru Dzielnicowych Pan Nowak zawiadomił, Ŝe jak do tej pory nie 
odnotowano, Ŝadnych przypadków zaŜywania przez młodzieŜ narkotyków, być moŜe są takie 
przypadki, ale do policji one nie docierają. Ponadto na terenie gminy jest bardzo dobra 
współpraca ze szkołami, które kaŜdy problem na bieŜąco monitują policji.  
■ Pani RóŜa Doerffer- Jambor jako Dyrektor Zespołu Szkół w Klęce zawiadomiła, Ŝe na 
terenie szkoły odbywają się róŜnego rodzaju zajęcia z profilaktyki, współpraca ze słuŜbami 
policji odbywa się na dobrym poziomie. 
■ Radny Artur Borkowski pytał, czy policja prowadzi statystyki w jakim czasie od zgłoszenia 
pojawia się na miejscu zdarzenia. Radny wyraził zdanie, Ŝe straŜy poŜarnej jest mało,                       
a jednak często są pierwsi na miejscu zdarzenia przed policją. 
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Pan Robert Łuczak zawiadomił, Ŝe na kaŜde miejsce zdarzenia, wypadku pierwsza dociera 
karetka pogotowia  i straŜ w celu ratowania Ŝycia i zdrowia, ponadto policja ma pod sobą cały 
powiat. Oczywiście policja stara się ten czas jak najbardziej skrócić.  
■ Radny Marek Banaszak, informował, Ŝe ma nadzieję, Ŝe nie zostanie zlikwidowany 
komisariat w Nowym Mieście, gdyŜ, jest on niezwykle potrzebny.  
■ Radny Juliusz Twardowski proponował, aby zamontować np. na ulicy Strzeleckiej                        
i Jarocińskiej w Nowym Mieście progi zwalniające.  
■ Pan Łuczak zawiadomił, Ŝe nie jest to skuteczne rozwiązanie, poniewaŜ motocykliści tzw. 
„piraci motocyklowi” i tak będą na motocyklach szaleć.  
■ Pani Agnieszka Król sołtys wsi Nowe Miasto n. Wartą, informowała, Ŝe w miejscu gdzie 
znajduje się siedziba posterunku policji przy wyjeździe z ul. Klonowej na Sosnową jest wąska 
droga nie ma tam znaku uwaga droga z pierwszeństwem przejazdu. Pani Sołtys pytała do 
kogo ma się zwrócić o postawienie znaku. 
Pan Robert Łuczak zawiadomił, Ŝe zaleŜy kto jest administratorem drogi czyli do gminy 
powiatu, czy województwa.  
■ Sołtys sołectwa Klęka zwrócił się z prośbą o częstsze patrolowanie w Aleksandrowie                     
i Kl ęce, gdzie wieczorami młodzieŜ niszczy i dewastuje mienie gminy. 
Pan Nowak zawiadomił, Ŝe jeŜeli jest taka potrzeba to zajmie się tą sprawą aby częściej 
pojawiała się w tych wsiach policja. 
■ Do prośby dołączył się sołtys wsi Wolica Kozia.  
■ Radna Julia Rzepka zgłaszała, Ŝe podobny problem ma miejsce na Zdrojach i kortach                    
w Nowym Mieście. Radna pytała równieŜ czy przemoc domowa o której była mowa na 
terenie gminy znajduje się na tym samym poziomie czy jest tendencja wzrostowa bądź 
spadkowa.  
Pan Kierownik informował, Ŝe jest rosnąca. Kierownik dodał, Ŝe w chwili obecnej działania 
względem ograniczenia przemocy są jeszcze bardziej wyostrzone.  
 ■ Radny Jacek Nyczke pytał, w jakich godzinach jest czynny posterunek rewiru 
dzielnicowych. Radny dodał, Ŝe ostatnio duŜym zagroŜeniem są teŜ kierowcy kładów. 
Pan Nowak zawiadomił, Ŝe rewir dzielnicowych jest czynny między godz. 700 a 1600,                        
a następnie w godzinach wieczornych między 1800 a 2000. 
Pan Łuczak dodał, Ŝe dzielnicowi są teŜ często w terenie, gdzie prowadzą patrole. JeŜeli 
chodzi o kierowców kładów, to policjant przyznał rację Radnemu, dodając, Ŝe od przyszłego 
roku wchodzi ustawa nakazująca kierowcom kładów zdobyć uprawnienia, na kierowanie 
pojazdami.  
■ Radny Zenon Roszyk, pytał czy są podejmowane działania względem prostytucji 
szczególnie wzdłuŜ drogi Katowickiej. 
Pan Łuczak zawiadomił, Ŝe faktycznie problem jest dość duŜy z prostytucją, dodał,                           
Ŝe od dwóch tygodni jadąc drogą nr 11 w kierunku Poznania panie juŜ nie stoją. 
Radny Artur Borkowski nie zgodził się z wypowiedzią pana Łuczaka, informując Ŝe jadąc 
codziennie do pracy i wracając dzisiaj o godz. 15 zauwaŜył stojące na poboczu trzy panie.  
■ Radny Zenon Wojciechowski pytał, czy jest moŜliwym, aby zmniejszyć nacisk na karanie 
rowerzystów korzystających z chodnika.   
Pan Łuczak zawiadomił, Ŝe rowerzyści mają prawo korzystania z chodników, ale jeŜeli 
chodnik jest do tego przystosowany, zgodnie z przepisami prawa. 
Radny Wojciechowski zawiadomił, Ŝe jak komendantami był pan Garstka i Skuza                         
to przymykali oko na jazdę rowerzystów chodnikami, a po zmianach kadrowych w policji 
rowerzyści teraz są karani.   
■ Radna Ewa Andrzejewska pytała czy policja ma prawne moŜliwości zdyscyplinowania 
właściciela prywatnej nieogrodzonej nieruchomości do posprzątania czy zabezpieczenia 
zdewastowanego pustostanu.  
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Pan Kierownik zawiadomił, Ŝe są takie moŜliwości prawne. 
Na zakończenie Przewodniczący podziękował gościom za informacje i odpowiedzi                         
na pytania. Po czym zaproponował przejście do punktu kolejnego. 
Ad 7) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

Pan Wójt zawiadomił, Ŝe poszczególne punkty porządku obrad dzisiejszej sesji były 
szczegółowo omawiane na posiedzeniu wspólnym komisji, jeŜeli będą jakieś dodatkowe 
pytania to Wójt chętnie udzieli odpowiedzi   
Są uchwały, które dotyczą przydomowych oczyszczalni ścieków, jest teŜ uchwała nadająca 
imię szkole w Kolniczkach, są teŜ zmiany w budŜecie i Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
13 maja została podpisana w Sejmie tzw. ustawa śmieciowa, która będzie nakładała nowe  
obowiązki na gminy do podpisania umów na wywóz śmieci. Opłata za wywóz śmieci będzie 
miała charakter podatku śmieciowego. 
Wójt dodał, Ŝe zmiany w budŜecie dotyczą równieŜ prac adaptacyjnych w Zespole Szkół                 
w Klęce, w szkole zostanie przygotowane miejsce dla przedszkolaków.  
Ponadto Pan Aleksander Podemski dodał, Ŝe został rozstrzygnięty przetarg na remont 
oczyszczalni w Chociczy, wpłynęło 6 ofert, a rozrzut cen jest 3 krotny.    
Zaczynają się równieŜ prace związane z projektami unijnymi m.in. remont dawnej szkoły                
w Dębnie. Na tym Pan Wójt swoją wypowiedź zakończył. Po czym Przewodniczący 
zaproponował podjęcie uchwał zmieniających statuty sołectw.   
Ad 8) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Boguszyn. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 1 głos wstrzymujący, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 51 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 9) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Boguszynek. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 1 głos wstrzymujący, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 52 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 10) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Chocicza. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 1 głos wstrzymujący, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 53 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 11) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Chromiec. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 1 głos wstrzymujący, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 54 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 12) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Chwalęcin. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 1 głos wstrzymujący, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 55 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 13) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Dębno. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 1 głos wstrzymujący, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 56 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 14) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Klęka. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 1 głos wstrzymujący, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 57 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 15) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Kolniczki. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 1 głos wstrzymujący, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 58 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 16) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Komorze. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 1 głos wstrzymujący, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 59 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 17) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Kruczyn. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 1 głos wstrzymujący, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 60 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 18) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Kruczynek. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 1 głos wstrzymujący, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 61 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 19) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Michałów. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 1 głos wstrzymujący, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 62 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 20) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Nowe 
Miasto n. Wartą. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 1 głos wstrzymujący, 0 głosów 
przeciwnych. 
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� Uchwała nr VIII/ 63 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 21) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Radliniec. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 1 głos wstrzymujący, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 64 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 22) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Rogusko. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 1 głos wstrzymujący, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 65 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 23) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Skoraczew. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 1 głos wstrzymujący, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 66 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 24) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Stramnice. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 1 głos wstrzymujący, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 67 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 25) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Szypłów. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 1 głos wstrzymujący, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 68 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 26) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Wolica 
Kozia. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 1 głos wstrzymujący, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 69 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 27) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa  Wolica 
Pusta. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 1 głos wstrzymujący, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 70 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W tym miejscu Przewodniczący zaproponował 5-cio minutową przerwę, po której 
Radni przeszli do dalszego podejmowania uchwał.  
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Ad 28) Przyjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Marioli Czekalskiej  na 
działalność kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście n. Wartą.  

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 1 głos wstrzymujący, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 71 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 29) Przyjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych na 
dofinansowanie kosztów inwestycji podmiotów, o których mowa w art. 403 ust. 4 ustawy 
Prawo Ochrony Środowiska. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 72 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 30) Przyjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 
właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 
opróŜniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 73 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 31) Przyjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej                                
w Kolniczkach. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, a następnie poprosił Dyrektora 
Szkoły Podstawowej Pana Jarosława Wawrzyniaka o zajęcie głosu w celu uzasadnienia 
celowości podjęcia uchwały.  
■ Pan Jarosław Wawrzyniak informował, Ŝe kandydatura Ks. Jana Twardowskiego została 
wyłoniona spośród kandydatów wyłonionych najpierw na lekcjach wychowawczych. 
Następnie wyłoniono 3 kandydatów, spośród których Ks. Jan Twardowski otrzymał 130 
głosów, Maria Konopnicka 49 głosów, Janusz Korczak otrzymał 23 głosy. 
Na zakończenie Pan Dyrektor prosił o pozytywne ustosunkowanie się do uchwały nadającej 
imię Szkole Podstawowej w Kolniczkach. 
■ Radny Roszyk pytał dlaczego Szkoła wnioskuje o nadanie imienia juŜ od 1 czerwca. 
Pan Dyrektor informował, Ŝe procedura o nadanie imienia rozpoczęła się juŜ jesienią zeszłego 
roku, rada rodziców, uczniowie i rada pedagogiczna proszą, aby świadectwa na zakończenie 
roku były juŜ z nadanym imieniem.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 74 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 32) Przyjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości mienia 
komunalnego. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, po czym Wójt dodał, Ŝe jest to 
działka połoŜona w Klęce, przeznaczona pod budowę sklepu , o sprzedaŜ działki wnioskowali 
pan Radny Mroziński i pan Sołtys Gogulski. 
■ Radna Zofia Kędziora pytała czy w dokumentach jest zaznaczone, Ŝe jest to nieruchomość 
pod budowę sklepu. 
W odpowiedzi Wójt zawiadomił, Ŝe w decyzji o warunkach zabudowy jest zaznaczone,                       
Ŝe nieruchomość słuŜy pod budowę sklepu.  
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W związku z brakiem dalszych pytań, Przewodniczący zarządził głosowanie za podjęciem 
uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 75 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 33) Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2011 r. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani ElŜbieta Mnich – Skarbnik Gminy, w związku                  
z brakiem pytań, Przewodniczący zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 76 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 34) Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Nowe Miasto n. Wartą na lata 2011-2015. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani ElŜbieta Mnich – Skarbnik Gminy, w związku                  
z brakiem pytań, Przewodniczący zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VIII/ 77 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 35) Interpelacje Radnych. 

W związku z brakiem interpelacji Przewodniczący zaproponował przejście do punktu 
kolejnego. 
Ad 36-37) Sprawy bieŜące. Wolne głosy i wnioski. 
■ Radny Wincenty Pawelczyk, zawiadomił, Ŝe wracając do sprawy rowerzystów 
korzystających z chodników dla pieszych do tej pory policja nie egzekwowała jeŜeli ktoś 
jeździł po chodniku, w tej chwili prawo zezwala w razie niepogody, bądź ograniczenia 
szybkości jazdy do 60 km/h, na korzystanie z chodnika. Dlatego Radny zwróci się do 
odpowiednich słuŜb, aby postawić znak w Boguszynie nakazujący jazdę do 60 km/h wtedy 
rowerzyści będą mogli korzystać z chodników.  
■ Radny Wojciechowski informował, Ŝe jest to teren zabudowany i nie chciałby aby 
samochody miały zezwolenie na szybszą jazdę.  
■ Radny Pawelczyk stwierdził, Ŝe coś jest kosztem czegoś, jakoś to trzeba będzie pogodzić.  
■ Sołtys wsi Stramnice Pan Marian Suś, pytał Wójta czy będą podjęte działania względem 
remontu drogi w Stramnicach. Sołtys pytał równieŜ kiedy będą koszone pobocza. 
Wójt informował, Ŝe oczekuje na uruchomienie środków z programu Ochrony Gruntów 
Rolnych, a pobocza będą koszone przy okazji koszenia poboczy naleŜących do powiatu. 
■ Pani Mirosława Tomczak, sołtys wsi Dębno, prosiła o wykoszenie traw w Sołectwie 
Dębno, szczególnie w parku, aby na Pierwszą Komunię, która ma się obyć za tydzień było 
czysto. 
■ Sołtys wsi Rogusko Pan Henryk Prochownik prosił, o naprawę drogi od Chociczy do 
Roguska.   
Wójt zawiadomił, Ŝe jeszcze generalnego remontu dróg nie wykonywano, ale przy róŜnych 
okazjach będzie miał na uwadze tą drogę. 
■ Radny Juliusz Twardowski informował, Ŝe zgłaszano Radnemu, iŜ w miejscu gdzie 
budowana jest przystań nad Wartą, teren jest bardzo zanieczyszczony, zdewastowany                        
i nieciekawie to wygląda. Radny proponował, w imieniu mieszkańca Ŝeby przy okazji 
przeniesienia gniazda bociana zamontować kamerę internetową.  
Wójt informował, Ŝe nad Wartą ciągle trwa budowa. A przeniesienie gniazda nastąpi dopiero 
jesienią poniewaŜ okazało się, Ŝe bocian juŜ wysiaduje jajka.  
■ Pani ElŜbieta Mnich informowała, Ŝe bociany kolejne gniazdo wybudowały za pawilonem 
handlowym na kominie dawnej masarni. 
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■ Pani Agnieszka Król Sołtys wsi Nowe Miasto informował, Ŝe specjalista  od bocianów 
stwierdził , Ŝe ewenementem jest Ŝeby w jednej miejscowości było aŜ 5 gniazd.  
■ Radna Julia Rzepka, w imieniu mieszkanki wnioskowała, o rozwiązanie sprawy, bowiem 
nad Wartą podobno jest mnóstwo pajęczyn, przez które usychają drzewa. Radna dziękowała 
równieŜ za pomoc pracowników interwencyjnych przy sprzątaniu kortów w Nowym Mieście. 
Pani Rzepka prosiła jeŜeli jest to moŜliwe o wyraŜenie zgody na jeszcze jeden dzień, aby  
pracownicy przyszli i pomogli.  
Pan Wójt poinformował, Ŝe w przyszłym tygodniu skieruje te osoby, aby poszły na korty                  
i pomogły.  
■ Radna Alicja Kryszak pytała Wójta czy jest szansa na wymianę dachu na budynku 
komunalnym w Chwalęcinie.  
Pan Wójt zawiadomił, Ŝe pamięta o tym dachu, jest raport inspektora nadzoru, przy 
następnych zmianach, będzie trzeba jakoś pomyśleć o zabezpieczeniu środków na ten cel.  
■ Sołtys wsi Chwalęcin Pani Violetta Rajczyk, prosiła o rozwiązanie sprawy drogi koło 
państwa Gorzelańczyk w Chwalęcinie, poniewaŜ sukcesywnie  wciąŜ nachodzi tam woda.  
Pan Wójt informował, Ŝe dzieje się tak tam dlatego, Ŝe nie robił tego Ŝaden fachowiec                         
w dziedzinie drenarki robili to laicy, jest to nieprofesjonalnie zrobione, dlatego problem 
powraca. NaleŜy znaleźć fachowca, który problem rozwiąŜe. Musiałyby być zamontowane 
aktywne Ŝyły wodne. 
■ Radna Ewa Andrzejewska pytała, czy udało się zorganizować bezpłatne badania 
cytologiczne o których była mowa na poprzedniej sesji. 
W odpowiedzi Pani Sekretarz zawiadomiła Radną, Ŝe badania odbędą się we wrześniu 
pozostaje do ustalenia dzień.   
■ Radna Andrzejewska pytała równieŜ Pana Wójta, czy planowany jest remont nawierzchni 
na ulicy Kilińskiego w Nowym Mieście. 
Wójt informował, Ŝe celowo nie wydano zgody na wjazd maszyny, aby nie pogarszać 
sytuacji, jest projekt na tą ulicę, który ma załoŜone, Ŝe będzie tam kładziona kostka i zapewne 
kiedyś ten projekt będzie realizowany.  
■ Przewodniczący rady informował, Ŝe bardzo moŜliwym jest, Ŝe sesja absolutoryjna 
odbędzie się 16 czerwca, czyli tego samego dnia co planowane jest posiedzenie wspólne 
komisji, gdyŜ nie powinno się odkładać sesji absolutoryjnej na ostatni dzień czerwca.  
■ Radny Marek Banaszak zapraszał na Gminny Dzień Dziecka do Kruczyna, który odbędzie 
się 5 czerwca. Radny wspominał teŜ o bardzo źle wyglądającej nawierzchni asfaltowej                         
w Kruczynie, jest to droga powiatowa ok 0,5 km.   
■ Radna Julia Rzepka informowała, Ŝe Pan Wicestarosta Jędrzak obiecał, Ŝe będzie 
podejmował działania względem remontu dróg na terenie gminy.  
■ Radny Jacek Nyczke z okazji Dnia Matki złoŜył Ŝyczenia wszystkim mamom.  
Ad 38) Zamknięcie sesji. 

O godzinie 1800 Przewodniczący zamknął VIII Sesję. 
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